
      Protokół z XLIII Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       os. Na Stoku 15 

      z dnia 26 kwietnia 2018 r. godz. 18
00 

 

 

Porządek obrad XLIII Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 remontu alejek asfaltowych w rejonie budynków nr 1,2 i 3 w os. Na Wzgórzach w Krakowie 

4.2 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działek nr: 305/4, 109/1  

i 108 położonych w obrębie 4 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Zakole 

4.3 opinii do projektów uchwał Rady Miasta Krakowa regulujących zasady sprzedaży napojów 

alkoholowych   

4.4 montażu lustra ulicznego w rejonie posesji nr 10 na ul. Wadowskiej w Krakowie  

4.5 opinii wniosków do programu Budowy Infrastruktury Sanitarnej (BIS) 

4.6 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.217.2018.BS 

4.7 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.8 korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do 

realizacji w latach 2018 – 2020 

4.9 montażu progu ulicznego na ul. Grębałowskiej w rejonie budynku nr 62 w Krakowie     

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLIII Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 



ad.4.1.  remontu alejek asfaltowych w rejonie budynków nr 1,2 i 3 w os. Na Wzgórzach w Krakowie   

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie remontu alejek asfaltowych 

w rejonie budynków nr 1,2 i 3 w os. Na Wzgórzach w Krakowie  
 

ad.4.2.  ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działek nr: 305/4, 109/1  

i 108 położonych w obrębie 4 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Zakole 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działek nr: 305/4, 109/1 i 108 położonych w obrębie 4 jedn. ewid. Nowa 

Huta przy ulicy Zakole 
 

ad.4.3.  opinii do projektów uchwał Rady Miasta Krakowa regulujących zasady sprzedaży napojów 

alkoholowych                                                           

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektów uchwał Rady Miasta 

Krakowa regulujących zasady sprzedaży napojów alkoholowych w głosowaniu: za -13, przeciw – 3, 

wstrzymało się - 1                                                          
 

ad.4.4.  montażu lustra ulicznego w rejonie posesji nr 10 na ul. Wadowskiej w Krakowie  

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu                                                            

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu lustra ulicznego w 

rejonie posesji nr 10 na ul. Wadowskiej w Krakowie 
 

ad.4.5.  opinii wniosków do programu Budowy Infrastruktury Sanitarnej (BIS) 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   

W związku z napływającymi jeszcze zgłoszeniami mieszkańców do programu BIS Przewodniczy, w 

imieniu Zarządu, złożył poprawkę do projektu uchwały, którą Członkowie Rady przyjęli jednogłośnie. 

Następnie głos zabrali: p. K. Frankiewicz, p. A. Dziedzic, p. G. Rojewski, J. Wójcik, p. St. Madej,  

Na sesję przybył p. S. Adamczyk 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii wniosków do programu Budowy 

Infrastruktury Sanitarnej (BIS) w głosowaniu: za - 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
 

ad.4.6.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.217.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.217.2018.BS 
 

ad.4.7.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki i Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2018 
 

ad.4.8.  korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2018 – 2020 



 

ad.4.9.  montażu progu ulicznego na ul. Grębałowskiej w rejonie budynku nr 62 w Krakowie          

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu                              

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progu ulicznego na ul. 

Grębałowskiej w rejonie budynku nr 62 w Krakowie  w głosowaniu: za – 16, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 2. 

        
ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan G. Rojewski spytał, czy przyszła do Rady Dzielnicy informacja na temat terminu usunięcia 

usterek na parkingu przy ul. Architektów? 

Przewodniczący poinformował Radnego, że nie wpłynęła do Rady Dzielnicy informacja na ten temat 

i w tej sprawie zostanie wystosowane zapytanie do ZIKiTu. 

Pan L. Zaleński spytał, czy wiadomo coś odnośnie terminu przywrócenia automatu KKM na pętli 

tramwajowej Wzgórza Krzesławickie? 

Przewodniczący poinformował Radnych, że na posiedzenie Komisji Praworządności 

i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII w miesiącu czerwcu zostanie zaproszony 

Zastępca Dyrektora ds. Transportu Pan Łukasz Franek i będzie można przedstawić Mu zgłaszane 

problemy. 

   

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Pani Frankiewicz zgłosiła problem z szerokością drogi ul. Łuczanowickiej pod montaż progów 

zwalniających wyspowych o jakie wnioskowała Rada Dzielnicy. Przewodniczący poinformował 

Radną, że należy porozmawiać z Inspektorem ZIKiT, aby sprawdził możliwości techniczne dot. 

poszerzenia drogi oraz długość odcinka na którym powinna zostać poszerzona droga oraz zwrócił się 

do radnej o pismo w tej sprawie do Rady Dzielnicy. .   

Pan J. Wójcik zabrał głos na temat odwodnienia terenu na ul. Darwina koło Cmentarz a Grębałów, 

informując jednocześnie o spotkaniu w tej sprawie, które odbędzie się 9 maja o godz. 13.00. Głos w 

tej sprawie zabrali również : p. St. Madej, p. St. Stroński, p. A. Dziedzic  

Pan A. Zdziebko poprosił, aby powiadomić Go o terminie posiedzenia Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy XVII z udziałem p. Dyrektora Franka oraz zgłosił 

wykopaną ławkę przy blokach 10, 26 os. Na Stoku 

p. S. Adamczyk zgłosił problem ze zbyt blisko postawionymi ławkami przy alejkach w Parku Zielony 

Jar, które zagrażają bezpieczeństwu. 

Przewodniczący poinformował Radnych, że na czerwcowo posiedzenie Komisji Ochrony 

Środowiska zostanie zaproszony Dyrektor Zarządu Zieleni Miejskiej i będzie można przedstawić Mu 

zgłaszane problemy. 

Pan A. Dziedzic poprosił Radnych o zgłaszanie pisemnych wniosków w sprawie zieleni na terenie 

Dzielnicy w związku z planowanym obchodem zieleni w dniu 16 maja 2018r. 

Pan St. Stroński poinformował o swojej interwenci w ZZM w sprawie usuniętych ławek w Parku 

Zielony Jar. 

 

Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

- zaproszeniem ze Szkoły Podstawowej Nr 129 na uroczystości Patriotyczne w dniu 30.04.2018r. 

- zaproszeniem ze Szkoły Podstawowej Nr 129 na Turniej Piłki Nożnej o Puchar Przewodniczącego 

Rady Dzielnicy XVII w dniu 08.05.2018r. 

- informacją z Biura Planowania Przestrzennego o wyłożeniu do publicznej wiadomości miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Krakowa dla wybranych obszarów przyrodniczych 

w dniach 11.04 – 11.05  

Przewodniczący poinformował, że 9 kwietnia 2018r odbyła się Konferencja dot. Kształtowania 

Postaw Obywatelskich Dzieci i Młodzieży, której organizatorem była m. in. Rada Dzielnicy XVII. 

Relacja z przebiegu tej konferencji zostanie zamieszczona na kolumnie Rady Dzielnicy XVII w 

Głosie Nowej Huty.  



Pan A. Dziedzic poinformował o kolejnym posiedzeniu dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego pn. 

„Bezpieczny Kraków” w dniu 16.05.2018r. oraz poprosił o pisemne zgłaszanie potrzeb w zakresie 

ławek i tablic informacyjnych.  

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

maju 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 07 i 21.05.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 09.05.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 14.05.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 17.05.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

09.05.2018r. 

17.05.2018r. 

09.05.2018r 

 

Przewodniczący poinformował zebranych, że w pierwszym tygodniu maja biuro Rady Dzielnicy 

będzie nieczynne 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

24 maja 2018r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1945 zamknął posiedzenie XLIII Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

  
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


